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Närvarande

------------------------------------------------------------------------------------------------
§1 Mötets öppnande

§2 Val av justerare

§3 Förslag till dagordning

§4 Föregående mötesprotokoll

§5 Summering av innevarande styrelseperiod

Styrelsemötet hölls Måndag 2023-02-06 kl. 09.00 - 12.00
på Gesällvägen 3 i Sölvesborg.

Samordningsförbundets ordförande förklarade mötet öppnat och välkomnade styrelsen.

Styrelsen valde Niklas Joelsson till justerare av dagens protokoll.

Ordförande informerade om den föreslagna dagordningen för mötet. Styrelsen godkände
dagordningen.

Förbundschefen föredrog föregående mötes protokoll. Styrelsen godkände föregående mötes
protokoll.

Diskussion



Styrelsen gick genom de förändringar i ledamöter och ersättare som kommer ske för respektive
part i styrelsen. Förändringarna �nns inlagda på https://www.�nsam-blekinge.se/styrelse.

Vidare konstaterade styrelsen att Blekinge haft en kraftfull förändringstakt i positiv riktning de
senaste åren - inte minst ökad samsyn kring vad som behöver göras i våra organisationers
samverkan som BIP-forskningen bekräftar och förbundets rörelse från fokus på �nansiering av
lokala projekt till förändringsprocesser med ökad samverkan, regionalt lärande och gemensam
idé-utveckling. Förbundet har utvecklat konsultationsteamen och utvecklat en förståelse för vad
som behöver göras för att uppnå de möjligheter som BIP pekar på. Förbundet har även en
utvecklad insikt om att det �nns en hel del kvar att göra för att utvecklas vidare och uppnå den
fyrpartssamverkan i konsultationsteam och individinsatser som är syftet med FINSAM.
Styrelsen pekade därför på potentialen i att fortsätta utvecklingsarbetet med processinriktad
utveckling av fyrpartssamverkan i konsultationsteam och individinsatser för FINSAMs
målgrupp. Inspiration från andra länsförbund kan gynna utvecklingen i Blekinge. Styrelsen
noterade att man hade blivit väldigt inspirerad av dialogen med Kalmars förbundschef och
processledare när de gästade styrelsen i hösten 2022.

På det regionala planet kan Blekinge förmodligen öka utvecklingstakten på den kick-o� för det
regionala arbetet som planeras 2 mars, där det �nns möjlighet för parterna att packa upp och
sortera FINSAMs verksamhet för ökad samsyn och utvecklingskraft.

Ingrid informerade om att hon blivit invald i styrelsen för NNS, Nationella Nätverket för
Samordningsförbund.

Förbundschefen föredrog ärendet. Behovet av detta beslut uppkom eftersom det fanns ett
si�ermässigt fel i styrelsens beslut på styrelsemöte 2022:6.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-1 §6:1
Att Karlskrona kommuns projekt Visa vägen beviljas utökad buget under verksamhetsår 2023
med 120.000 förutsatt att konsultationsteamet drivs vidare med tidigare ambitionsnivå och
medverkan från kommunen. Projekt Visa Vägens budget för 2023 uppgår då till 1 911 000
kronor.

Förbundschefen föredrog diskussionspunkten. Styrelsen landade i att man ställer sig positiv till
en övergång till kostnadsbaserad ersättning för del av tjänst hos parterna, som ersättningsmodell
för deras medverkan i konsultationsteamen. Dock kommer man låta den kommande styrelsen
fatta beslut i frågan eftersom det är ett strukturellt vägval för framtiden och som sannolikt
kommer införas med start först 2024.

Studerar man budgetarna mellan de olika kommunala individprojekten så varierar budgetarna
för parternas medverkan i konsultationsteam kraftigt. Styrelseledamöterna uppdrogs att internt
i sin organisation undersöka och öka sin förståelse för vilka behov av omfattning av tjänst man
som part har för medverkan i konsultationsteamen - samt undersöka motiven för att man landar
i dessa nivåer i behoven för framtiden. Ett sådant engagemang ligger i linje med
verksamhetsplanens inriktning på utvecklad intern koordinering hos parterna.

Förbundschefen ska även initiera diskussionen och översynen till tjänstemannasidan, d v s LSG
& RSG.

Förbundschefen föredrog ärendet. Styrelsen ser stora fördelar med de centrala avtalen som ger
bättre förutsättningar för ökad tydlighet kring konsultationsteamens innehåll och �nansiering.
Dessutom stämmer en mer processorienterad �nansiering bättre överens med den långsiktiga
verksamhetens art som konsultationsteamen utgör.

§6 Korrigering i beslut om budgetutökning för projekt Visa Vägen

§7 Kostnadsbaserad ersättning för arbete i konsultationsteam

§8 Centrala avtal för konsultationsteam

Beslut

Diskussion

Beslut



Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-1 §8:1
Att Samordningsförbundet ska ingå avtal med Försäkringskassan om deras medverkan med
personal i samordningsförbundets konsultationsteam i Karlskrona och Karlshamn.
Försäkringskassan äger rätt till ersättning med max 180000 kronor under perioden 2023-01-01
till 2023-12-31 för personalkostnader.

Beslut 2023-1 §8:2
Att Samordningsförbundet ska ingå avtal med Arbetsförmedlingen om deras medverkan med
personal i samordningsförbundets konsultationsteam i Karlskrona och Karlshamn.
Arbetsförmedlingen äger rätt till ersättning med max 120000 kronor under perioden
2023-01-01 till 2023-12-31 för personalkostnader.

Beslut 2023-1 §8:3
Att Samordningsförbundet ska ingå avtal med Region Blekinge om deras medverkan med
personal i samordningsförbundets konsultationsteam i Karlskrona och Karlshamn. Region
Blekinge äger rätt till ersättning med max 120000 kronor under perioden 2023-01-01 till
2023-12-31 för personalkostnader.

Intresset från styrelsen att medverka vid årets FINSAM-konferens har varit stort, vilket innebär
att de sju rum som förbokats nu är belagda. Om ytterligare styrelsemedlemmar önskar medverka
så kommer förbundet sannolikt behöva söka boende utanför hotell Tylösand.

Ingrid och Magnus kommer resa till Halmstad för att medverka på styrelsemöte i NNS redan
den 17 april.

Övriga styrelseledamöter uppmanas samåka till Halmstad.

Förbundschefen håller samman anmälningarna till FINSAM-konferensen och
hotellbokningarna, samt fakturering av dessa - och kommer återkomma till resenärerna rörande
deras val av seminarie-spår med mera.

Ordförande föredrog sammanträdesplanen. Styrelsen biföll förslaget om ett konstituerande
distansmöte den 3 april klockan 14-15.

Det konstituerande styrelsemötet föreslås innehålla en presentationsrunda, val av presidium
samt antagande av slutgiltig sammanträdesplan.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-1 §10:1
Att fastställa Sammanträdesplan 2023 B som aktuell sammanträdesplan för
Samordningsförbundet i Blekinge

§9 FINSAM-konferens 18-19 april

§10 Sammanträdesplan 2023 B

§11 Dialog med lokal FINSAM-samverkan i Sölvesborg

Orientering

Beslut

Dialog



Agneta Byström gästade mötet för en dialog med styrelsen med fokus på arbetet i Sölvesborgs
konsultationsteam, individinsats samt utvecklingen av förhållningssätt och tillit på och mellan
alla nivåer enligt BIP-forskningen.

BIP och Konsultationsteamet

Utvecklingen av dagens konsultationsteam startade i projektet Min Väg där det fanns en liten
stomme till samverkansteam. Men utan FINSAM hade Sölvesborg inte haft möjlighet att ha
dessa team idag, och teamet utvecklas hela tiden - nu senast med Vuxenutbildningen.

Agneta pekar på hur utvecklingen mot processorienterade arbetssätt med fokus på gemensam
regional idéutveckling varit uppskattad och lyckad. Det är mycket värdefullt att få ta med hela
sitt team och trä�a de andra kommunernas team.

Det �nns mycket kunskap på personalnivån - utmaningen som understryks av BIP-forskningens
slutsatser är att få till diskussion och kunskapsöverföring till chefs- och politiknivån. Det �nns
en potential i att Blekinge fördjupar samverkansutvecklingen mellan alla nivåer så att vi säkrar
utveckling av verksamheter och förhållningssätt samt att personalen får rätt stöd i sitt arbete och
styrelsen/politiken tar de nödvändiga besluten.

Sölvesborg är i startblocken för en bred implementering av det BIP-nära progressionsmätnings-
och samtalsverktyget SKAPA. Förbundschefen ser möjligheter att anordna en lokal
SKAPA-utbildning i Sölvesborg - möjligen i samverkan med Olofström.

Individverksamheten
Psykisk ohälsa står i centrum för målgruppen. Agneta menar att det kan �nnas samband med att
allt �er funktioner i individens omgivning har blivit personoberoende - men individens behov
hänger fortsatt samman med relationer.

Sölvesborg har samarbetat en del rörande arbetsträningsplatser med projektet ROSS, som nu är
avslutat.
Individverksamheten behöver hålla i även när individen är på en arbetsplats. Vi behöver ofta
skynda långsamt. Verksamheter och politik kan ibland ha mer bråttom än vad som i realiteten är
optimalt för att individen ska lyckas hållbart. Har vi för bråttom så riskerar skyndsamheten slå
tillbaka. Konjunkturen har varit väldigt god länge, men viker nu. Det kan få e�ekter hos
målgruppens möjligheter till ingångar och fäste på arbetsmarknaden.

Dialogen kom även in på hur myndigheterna stänger ute individer med exempelvis autism
genom att det �nns krav på att individen svarar på utskick eller att det krävs närvaro vid möten -
som ju är precis det som individen har utmaningar med.

Karin pekade på att samverkan i FINSAM är viktigt för Af eftersom Af inte har de musklerna
som FINSAMs individverksamhet kan ha - exempelvis hämta individen för att hjälpa den över
tröskeln, eller exempelvis ett boendestöd. Idag kan man ha boendestöd samtidigt som man har
en arbetsförmåga - vi har idag en utvecklad samverkan. I förbundets utveckling blir det viktigt
att packa upp och sortera hur verksamheter bör fungera - vi kan inte utgå från att vi har samma
bild av samverkan om vi inte aktivt löpande vårdar vår samsyn och gemensamma idéutveckling
kring samordningsförbundets verksamhet.

Deltagande i individverksamheten ger individen ökat självförtroende. Det är viktigt eftersom
psykisk ohälsa och andra begränsningar är realiteter man kan få leva med hela sitt liv. Då är det
viktigt att inte ovanpå detta lägga dåligt självförtroende. Det kan vi jobba med i
individverksamheten och här känner sig ingen individ dömd.

Det är viktigt att lyfta upp det vi gör i politiska sammanhang, samt även koppla verksamheten
till att den är FINSAM.

§12 Övriga frågor



Therese lyfte vikten av att vi parterna driver BIP-frågorna och kopplingen till
samordningsförbundet i verksamheter och politik på hemmaplan. Ett exempel är när nya projekt
ska sökas/beviljas - detta är utmärkta tillfällen att säkra BIP och en helhet.

Styrelsen diskuterade även en förfrågan från Siri-projektet. Siri ser att man kan komma i ett läge
där det �nns platser kvar i projektets avslutande gruppverksamhet. En idé som kommit upp är
att Af/FK kan ta in deltagare från Skåne-delen av sitt upptagningsområde. 
Styrelsen väljer att se frågan ur ett individperspektiv, vilket innebär att om det visar sig �nnas
plats för ytterligare deltagare så öppnar styrelsen för att deltagare från Af/FK:s
upptagningsområde i Skåne kan ta plats i projektets grupper. I samband med detta behöver Siri
vara tydlig mot individen om att den behöver pendla och förväntas vara på plats för
gruppverksamheten. Det �nns ett egenansvar från individens sida att vara på plats. Vidare ska
Siri särredovisa statistik för de deltagare som rekryteras från Skåne. Förbundschefen ska också
lyfta en dialog med eventuella samordningsförbund från vilka deltagare hämtas.

Mötet avslutades

Dag som ovan

Ingrid Hermansson, Ordförande

Niklas Joelsson, Justerare

Magnus von Schenck, Sekreterare


